
PROTOKÓŁ Nr XXVII/21 Z Sesji Rady Gminy
Ciechanów w dniu 28 stycznia 2021 roku w
lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

PROTOKÓŁ Nr XXVII/21

z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 28 
stycznia 2021 roku w lokalu Urzędu Gminy 

Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pani Katarzyna Krupińska – Sekretarz

Gminy
3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
4. Adam  Olszewski – Radca Prawny

Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych oraz stwierdził



quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodniczący poinformował o wniosku
Wójta Gminy Ciechanów o zmianę porządku
obrad, a następnie przedstawił proponowany
porządek obrad:

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej

Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności

międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr

XXXVII/219/18 Rady Gminy Ciechanów z
dnia 11 maja 2018 r. w sprawie
przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi: Gąski, Pęchcin, Rutki-
Marszewice, Rutki-Głowice, Ujazdówek

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2021.

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Ciechanów na rok 2021.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości.

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia
zasad udzielania dotacji dla spółek wodnych,
trybu postępowania i sposobu ich rozliczania.

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia
trybu i harmonogramu opracowania projektu
Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku
2030, w tym trybu jej konsultacji.

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania
nazwy ulicy w miejscowości Kownaty Żędowe.

14. Wolne wnioski i zapytania.



15. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

16. Zamknięcie obrad.

Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad.

 

 Ad.2 Wnioski i uwagi do protokołu z
poprzedniej Sesji

Brak.

Ad.3 Sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej Wójta

Pan Wójt poinformował o rozstrzygniętym
przetargu na budowę drogi w Rykaczewie
(wpłynęło sześć ofert), przetargu na
oświetlenie uliczne oraz letnie utrzymanie
dróg gminnych. Poinformował, że została
podpisana umowa na projekty świetlic w
Nużewie i Nużewku a także na odbiór
nieczystości stałych (umowa obowiązuje na
okres 6 miesięcy).

Pan Wójt poinformował, że Gmina



zaangażowała się w pomoc w dowożeniu osób
na szczepienie przeciw COVID, w akację
zaangażowane są także jednostki OSP.

Pan Wójt poinformował, że Urząd Gminy jest
zamknięty, jednak biuro podawcze jest czynne
cały czas, w związku z tym wszystkie sprawy
urzędowe są załatwiane jak dotychczas.

Ad.4 Wypowiedzi radnych gminy

Radny Petrykowski poinformował, że już 8 rok
trwają prace dot. skrzyżowania w Przążewie.

Ad. 5

Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt
uchwały zmieniającej uchwałę Nr
XXXVII/219/18 Rady Gminy Ciechanów z dnia
11 maja 2018 r. w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi: Gąski,
Pęchcin, Rutki-Marszewice, Rutki-Głowice,
Ujazdówek. Poinformowała, że zmiany
podyktowane są wnioskami właścicieli
gruntów, którzy wnoszą o wyłączenie swoich



nieruchomości z opracowania projektu planu.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę
zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/219/18 Rady
Gminy Ciechanów z dnia 11 maja 2018 r. w
sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi: Gąski, Pęchcin, Rutki-
Marszewice, Rutki-Głowice, Ujazdówek.

Ad.6

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Ciechanów. Poinformowała,
że zmiany dotyczą zadań wieloletnich, w tym:
zwiększenie środków na realizację nowego
zadania pn. Poszerzenie drogi gminnej w m.
Ujazdówek”, montaż fotowoltaiki na budynku
OSP w Rydzewie oraz przygotowanie
dokumentacji budowlanej w Chruszczewie a
także zmiana nazwy zadania dot.
porozumienia dwustronnego.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zmian w



Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów stosunkiem głosów:

Za – 12 głosów

Przeciw – 1

Wstrzymało się – 1

 

Ad.7

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2021. Poinformowała, że
zmiany dotyczą zadań wieloletnich, w tym:
zwiększenie środków na realizację nowego
zadania pn. Poszerzenie drogi gminnej w m.
Ujazdówek”, montaż fotowoltaiki na budynku
OSP w Rydzewie oraz przygotowanie
dokumentacji budowlanej w Chruszczewie a
także zmiana nazwy zadania dot.
porozumienia dwustronnego.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale



budżetowej Gminy Ciechanów na rok
2021stosunkiem głosów:

Za – 12 głosów

Przeciw – 2

Ad.8

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Ciechanów na rok
2021. Pani Sekretarz poinformowała, że
zgodnie z przepisami plan pracy Komisji
Rewizyjnej musi być zatwierdzony przez Radę
Gminy do 31 stycznia roku kalendarzowego.

Radny Petrykowski zapytał się czy sesja
absolutoryjna będzie planowana w maju br.?

Pani Sekretarz odpowiedziała, że Komisja
Rewizyjna sporządza opinię z wykonania
budżetu, która jest wysyłana do RIO,
natomiast sesja musi odbyć się do końca
czerwca.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie



przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Ciechanów na rok 2021.

 

 

Ad.9

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie wyrażenie zgody na zbycie
niezabudowanej nieruchomości oznaczonej
numerem 196/2 położonej w Rydzewie.
Przedmiotowa działka może być
zagospodarowana jako odrębna nieruchomość.

Uzasadnionym jest zbycie nieruchomości,
która nie jest wykorzystywana przez gminę do
zadań własnych, celem pozyskania środków
finansowych na inwestycje realizowane lub
mające być realizowane przez gminę
Ciechanów.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.



Ad.10

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji
dla spółek wodnych, trybu postępowania i
sposobu ich rozliczania. Pani Sekretarz
poinformowała, że omawiana uchwała była
podejmowana na Sesji Nr XXIII, jednak RIO
stwierdziło, iż w uchwale powinna być podana
kwota dofinansowania. W związku z tym
projekt uchwały ponownie został przesłany do
Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i
Konsumentów oraz Ministra właściwego ds.
Rolnictwa i Rozwoju Wsi w celu zaopiniowania.
Minister właściwy nie wniósł zastrzeżeń,
natomiast Prezes UOKiK wniósł kilka uwag,
które zostały wprowadzone do niniejszego
projektu uchwały.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad
udzielania dotacji dla spółek wodnych, trybu
postępowania i sposobu ich rozliczania
stosunkiem głosów:



Za – 13 głosów

Przeciw – 2

Ad.11

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie określenia trybu i harmonogramu
opracowania projektu Strategii Rozwoju
Gminy Ciechanów do roku 2030, w tym trybu
jej konsultacji. Poinformowała, że poprzednia
Strategia była sporządzona na lata 2014-
2020. Opracowanie nowego dokumentu
strategii do 2030 r., zgodnie z nowymi
wytycznymi, pozwoli m.in. zwiększyć szansę w
przypadku ubiegania się o wsparcie z
funduszy zewnętrznych oraz skorzystania z
nowych instrumentów polityki regionalnej.

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
określenia trybu i harmonogramu
opracowania projektu Strategii Rozwoju
Gminy Ciechanów do roku 2030, w tym trybu
jej konsultacji.



Ad.12

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w
podatku od nieruchomości, poinformowała, że
wprowadzona zmiana dotyczy § 1 pkt. 4 w
brzmieniu ,,gminną sieć kanalizacji sanitarnej
w miejscowości Kargoszyn i Chruszczewo w
roku podatkowym 2021”.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę zmieniającej uchwałę w
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości
stosunkiem głosów:

Za – 12 głosów

Przeciw – 1

Wstrzymało się – 1

Ad.13

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie nadania nazwy ulicy w
miejscowości Kownaty Żędowe.



Poinformowała, że uchwała o nadaniu nazwy
ulicy, dotyczy drogi oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działki nr 178/48 w
miejscowości Kownaty Żędowe, biegnącej od
ulicy Leśnej w kierunku południowo –
zachodnim. Działka jest własnością gminy
Ciechanów. Z propozycją nadania nazwy ulicy
„Rzepakowa” wystąpili właściciele działek
przyległych do działki, stanowiącej drogę
wewnętrzną.

Nadanie nazwy pozwoli na prawidłowe
oznaczenie budynków numerami adresowymi.
Lokalizację ulicy przedstawiono na załączniku
mapowym

Radni jednomyślnie podjęli uchwałę w sprawie
nadania nazwy ulicy w miejscowości Kownaty
Żędowe.

Ad.14 Wolne wnioski i zapytania

Brak

Ad.15 Odpowiedzi na pytania i wnioski

Wójt Gminy poinformował, że w ostatnim



czasie Radny Kalman składał wiele uwag i
zastrzeżeń odnośnie funduszu sołeckiego a
tym samym niewykonanie budżetu przez
wójta. Zarzucał również brak reakcji na pisma
od mieszkańców wsi Pęchcin. Pan Wójt
wyjaśnił, że Radny Kalman otrzymał
wyjaśnienia od Przewodniczącego Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji. Ponadto Radni
wypracowali stanowisko o wycofaniu zadania
dot. sporządzenia koncepcji projektu budowy
ciągu pieszo-rowerowego w m. Pęchcin.
Dodał, że wielokrotnie powtarzał, że taka
koncepcja nie będzie po raz trzeci
wykonywana, ponieważ jest to bezzasadne
wydatkowanie środków finansowych.

Pani Skarbnik dodała, że fundusz sołecki jest
zatwierdzany przez Radę Gminy, która nie
wyraziła zgody na propozycję sołectwa wsi
Pęchcin oraz Rada Sołecka nie złożyła wniosku
o zmianę funduszu sołeckiego.

Pan Wójt odpowiedział Radnemu
Petrykowskiemu odnośnie niewykonania
uzgodnień skrzyżowania w m. Pęchcin.



Poinformował, że pracownik odpowiedzialny
za przygotowanie dokumentacji nie wykonał
powyższego zadania, za co poniósł wstępne
konsekwencje (nie otrzymał nagrody). Jeśli
osoba odpowiedzialna za powyższe nie
wykona dokumentacji w ustalonym terminie,
konsekwencje będą poważniejsze, łącznie z
rozwiązaniem stosunku pracy.

Radny Tomporowski poinformował, że
podobna sytuacja wystąpiła w Gumowie.

Radny Kalman poinformował, że wójt
manipuluje informacjami. Budżet nie został
wykonany, ponieważ uchwała nie została
zmieniona a fundusz sołecki nie został zdjęty z
budżetu.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie mogła
być zdjęta inwestycja z budżetu, ponieważ
Rada Sołecka nie wskazała innego zadania.

Pan Wójt poinformował, że obrady Sesji Rady
Gminy to nie miejsce na przepychanki słowne.



Ad.16 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za przybycie i zamknął XXVII Sesję
Rady Gminy Ciechanów.

 

  
Protokołowała                                                                 
   Przewodniczący Rady Gminy

  Małgorzata
Sochacka                                                        
Eugeniusz Olszewski

 

 


